

Subject: CVMG Montreal Ride Reminder - Scatter Those Leaves! -
(La version française suit ci-dessous)

Date: >> **Sunday**<< 22nd Oct... rain date Saturday 21st Oct

Time: 11:00am Meet-up / 11:30am Kick Stands up

Rendez-vous point: Tim Hortons Rigaud
445 Chemin de la Grande-Ligne, Rigaud, QC J0P 1P0

As usual, this is a vintage bike club event, so please try to bring something that meets that status, though if you cannot, just saddle up your favorite machine!

Note: This is nice ride for this time of year that will allow us to take advantage of possibly our last chance for a proper ride this season. There are numerous locations where you can decide to cut the ride short & head home if your riding gear is not up to the task! Absolutely no autoroutes are involved on the route presented here. Bring a copy of the map with you.....

Route map: <https://goo.gl/maps/rcDN6MKfgyKuBJiZ9>

2 hr 2 min (122 km)

The ride starts at Tim Hortons in **Rigaud** with a pleasant ride through the rural countryside of Ontario before crossing the Ottawa River at Hawkesbury. We then travel east on the 344 and use northbound route 327 through Brownsburg to access chemin Dalesville where the ride starts to get entertaining....

Then in quick succession: east on chemin Louisa, south on chemin Dunany and route 327 to end up at the northern terminal of the Carillon ferry crossing

Please review the attached PDF document: **Safe Group Riding**

A printable map is shown on page 3 of this document

Objet: ACMA Montréal Rappel de balade à moto - Éparpillez ces feuilles ! -

Date: >> **dimanche**<< 22 octobre... date de pluie samedi 21 octobre

Heure: 11h00 Meet-up / 11h30 Kick Stands up

Point de rendez-vous: Tim Hortons Rigaud
445 Chemin de la Grande-Ligne, Rigaud, QC J0P 1P0

Comme d'habitude, il s'agit d'un événement de club de motocyclette vintage, alors essayez d'apporter quelque chose qui correspond à ce statut, mais si vous ne pouvez pas, montez sur la machine que vous souhaitez !

A noter: C'est une belle balade pour cette période de l'année qui nous permettra de profiter de notre dernière chance de faire une bonne balade cette saison. Il existe de nombreux endroits où vous pouvez décider d'écourter le trajet et de rentrer chez vous si votre équipement de conduite n'est pas à la hauteur !

Absolument aucune autoroute n'est impliquée sur l'itinéraire présenté ici.

Apportez une copie de la carte avec vous

Le plan de route: <https://goo.gl/maps/rcDN6MKfgyKuBJiZ9>
2 h 2 min (122 km)

Le trajet commence chez Tim Hortons à **Rigaud** avec une balade agréable à travers la campagne rurale de l'Ontario avant de traverser la rivière des Outaouais à Hawkesbury. Nous voyageons ensuite vers l'est sur la 344 et utilisons la route 327 en direction nord à travers Brownsburg pour accéder au chemin Dalesville où le trajet commence à devenir divertissant....Puis coup sur coup : direction est sur chemin Louisa, direction sud sur chemin Dunany et route 327 pour se retrouver au terminus nord de la traverse de Carillon

Veillez consulter le document PDF ci-joint : **Rouler en groupe en toute sécurité**

Une carte imprimable est présentée à la page 3 de ce document

